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Θεσσαλονίκη, 05/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος. Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ:    «Νεκρώνεται δραματικά το δάσος του Σέιχ Σου»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, της 1ης Ιουνίου 2020, αναφέρεται,
πως  ακόμη  δεν  υπάρχει  κάποιο  συγκεκριμένο  σχετικό  πλάνο  από  πλευράς  του
Υφυπουργείου  Μακεδονίας  –  Θράκης,  ενώ  ο  κ.  Αντιπεριφερειάρχης  απάντησε  ότι,
περιμένει να ακούσει πρώτα τους ειδικούς στη σύσκεψη και στη συνέχεια να καταρτιστεί
το πλάνο για τη σωτηρία του μοναδικού, όπως το χαρακτήρισε, πνεύμονα πρασίνου της
Θεσσαλονίκης, που είναι το δάσος του Σέιχ Σου. Όπως είναι ήδη γνωστό, εξαιτίας ενός
φλοιοφάγου  εντόμου,  έχουν  καταστραφεί  χιλιάδες  δέντρα  στον  ως  άνω  χώρο,  με  το
πρόβλημα να συνεχίζεται, πάρα τις υλοτομήσεις που έγιναν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός:

Ποια μέτρα προτίθεσθε να λάβετε και πότε ακριβώς, προκειμένου να μην καταστραφεί
εντελώς και εξολοκλήρου από την ως άνω περιγραφόμενη απειλή το δάσος του Σέιχ Σου,
που είναι ο μοναδικός πνεύμονας πρασίνου της Θεσσαλονίκης;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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